
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 72. posiedzeniu Senatu 

w dniu 1 lutego 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Mija prawie rok, od kiedy firma (…) ogłosiła zamknięcie działalności przewozowej na terenie powiatu 

ciechanowskiego. Po kilku miesiącach pertraktacji starosta ciechanowski podpisał umowę na świadczenie 

usług przewozowych z lokalnym przedsiębiorcą. Jednak sieć funkcjonujących połączeń dalece nie wypełnia 

luki po poprzednim przewoźniku. Z reguły samorządy, na których terenie jest wygaszana działalność (…), 

uruchamiając nowe połączenia, tworzą je w formie szczątkowej. 

Proszę o informację, czy w ministerstwie trwają prace nad generalnym rozwiązaniem problemu publicz-

nych przewozów pasażerskich. 

Jan Maria Jackowski 
 


